
Komisia výstavby, dopravy a životného prostredia pri MieZ Košice - Sídlisko KVP 

Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie výstavby, dopravy a životného prostredia pri MieZ Košice – Sídlisko 
KVP, konaného dňa 15.03.2023 o 16.30 hodine v zasadacej miestnosti Miestneho úradu 

MČ Košice-Sídlisko KVP 

 

Prítomní členovia komisie: 

Podľa prezenčnej listiny 

Prítomní zástupcovia vedenia Mestskej časti Košice Sídlisko KVP: 

Mgr. Ladislav Lörinc - starosta 

Ing. Roman Matoušek – zástupca starostu 

Prítomní občania: 

Tajomník komisie: Ing. Jaromil Čop 

 

Program : 

1. Otvorenie 

2. Návrh V ZN č. 30/2023 

3. Návrh na 1. zmenu rozpočtu MČ Košice-Sídlisko KVP na rok 2023 

4. Presun zastávok MHD Klimkovičova 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

Bod programu 1. 

Otvorenie 

 

Komisiu otvoril a viedol predseda komisie Marián Koszoru. Privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom rokovania. Zároveň stručne uviedol činnosť komisie pre nových členov – neposlancov. 

Navrhol nový pravidelný termín zasadnutia komisie – štvrtok o 16.30, na ktorom sa zhodli všetci 

členovia komisie. 

 

 

 

 

 



Bod programu 2. 

Návrh V ZN č. 30/2023 

- predseda komisie stručne uviedol predmetné VZN o pravidlách času predaja v obchode 

a času prevádzky služieb na území Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

- p. Žec navrhol, aby prevádzky uvedené v § 4, ods. 1c) boli uzavreté od 22.00 do 08.00 

- p. Pach súhlasí s návrhom p. Žeca, ale upozornil na skutočnosť, že sa niektorí zákazníci presunú 

napr. do potravín Lipka 

- p. Lepeňová sa pýtala na stánok na Starozagorskej 

- p. starosta reagoval, že stánok patrí DPMK a pozemok pod stánkom prenajíma naša mestská 

časť. Nájomná zmluva na pozemok pod stánkom na Starozagorskej je vypovedaná a nájom 

končí 31.03.2023, to isté platí aj zo strany DPMK. Po tomto termíne by mal byť stánok 

odstránený 

- p. starosta ďalej informoval, že kompetencia schvaľovania pravidiel času predaja a prevádzky 

bola v kompetencii Mesta Košice, ktoré ju presunulo na MČ, v prípade, že budú pripomienky, 

vieme toto VZN upraviť 

- predseda komisie navrhol úpravu VZN č. 30/2023 v § 4, ods. 1c)  aby začiatok otváracích hodín 

bol posunutý z 6:00 na 8:00 hod., na čom sa zhodli všetci členovia komisie 

Uznesenie 20230315/1: 

Komisia VDaŽP odporúča MieZ prerokovať a schváliť VZN č. 30/2023 podľa predloženého návrhu 

so zapracovaním pripomienok podľa zápisu z 15.03.2023. 

Hlasovanie (za-proti-zdržal sa, nehlasoval): 10-0-0-0 

Prítomní členovia komisie : 10                    návrh bol prijatý  

 

Bod programu 3. 

Návrh na I. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP na rok 2023 

- predseda predstavil v stručnosti predmetný návrh  

- p. Popovec sa pýtal na začiatok výstavby parkoviska na Dénešovej ulici 

- p. starosta reagoval, že pôvodný rozpočet na stavbu z roku 2021 je na cca 80.000,-€, 

predpokladáme, že pri dnešných cenách to bude cca 100.000,-€. V súčasnosti máme v našom 

rozpočte na túto stavbu iba 50.000,-€, čakáme na rozpočet Mesta Košice, na základe ktorého 

by sa nám mali zvýšiť príjmy z podielových daní a potom by sme mohli začať s výstavbou 

parkoviska 

- p. starosta informoval o skutočnosti, že by sa nám mali zvýšiť aj príjmy za „lex Ukrajina“ O cca 

330.000,-€ a pokiaľ nám to podmienky, určené v tejto dotácii dovolia, mohli by sme ich tiež 

použiť na financovanie našich projektov 

- p. Matoušek upozornil komisiu na skutočnosť, že vzhľadom k tomu, že naša MČ nie je úverovo 

zaťažená, je potrebné uvažovať nad čerpaním úverových zdrojov v tomto roku na realizáciu 

našich projektov. V roku 2024 nám totiž hrozí výdavkový strop. Zároveň uviedol, že projekt 

fontány je pred získaním stavebného povolenia a je potrebné riešiť jeho spolufinancovanie 

- p. Vojček sa pýtal, či budeme za sumu 10.000,-€, ktorú máme v rozpočte na opravu ciest 

a chodníkov robiť iba lokálne vysprávky 



- p. starosta reagoval, že v každom prípade budeme primárne robiť ucelené úseky a po 

odsúhlasení rozpočtu Mesta Košice navýšime aj položku na opravy komunikácií, avšak určite 

to nebude v takej výške ako po minulé roky 

Uznesenie 20230315/2: 

Komisia VDaŽP odporúča MieZ prerokovať a schváliť I.  rozpočtu MČ KE – Sídl.KVP na rok 2023. 

Hlasovanie (za-proti-zdržal sa, nehlasoval): 10-0-0-0 

Prítomní členovia komisie : 10                    návrh bol prijatý  

 

Bod programu 4. 

Presun zastávok MHD Klimkovičova 

 

- predseda komisie predstavil návrh a uviedol, že komisia už v minulom období vyslovila 

s presunom súhlas. Tento presun je v súčasnosti nutný schváliť aj kvôli novému 

prevádzkovateľovi prístreškov, ktorý bude postupne osadzovať prístrešky na našom sídlisku 

a potrebuje naše záväzné stanovisko k ich rozmerom a umiestneniam 

- p. Žec uviedol, že bude potrebné obnoviť VDZ a vo zvýšenej miere zabezpečiť zimnú údržbu 

v lokalite nových zastávok na Klimkovičovej ulici. 

 

Uznesenie 20230315/3: 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu presun zastávok MHD na Klimkovičovej ulici do novej 

polohy podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie (za-proti-zdržal sa-nehlasoval): 10-0-0-0 

Prítomní členovia komisie : 10      návrh bol prijatý 

 

Bod programu 5. 

Rôzne 

- p. Žec sa pýtal na stav projektu Kaufland parku 

- p. starosta reagoval, že len minulý týždeň sme od Kauflandu obdržali projektovú dokumentáciu 

(zatiaľ iba elektronicky a na stavebný úrad budeme potrebovať v tlačenej forme opečiatkovanú 

projektantom) 

- p. Trembecká sa pýtala, či v projekte detského ihriska Rodinka budú aj prvky pre imobilných 

- p. starosta reagoval, že v rámci tohto ihriska sú navrhnuté 3 inkluzívne prvky pre imobilných 

občanov 

- p. Bartók sa pýtal na stav nájomcov v budove bývalej MŠ na Bauerovej ulici 

- p. starosta informoval, že materiál o úprave nájomného je predložený na rokovanie MieZ, 

nájomné sa bude zvyšovať 

- p. Pach má obavu či to OZ Radosť zvládne, ale chápe, že stav budovy je taký, že zo súčasného 

nájomného nevieme zabezpečiť ani základnú údržbu 

- p. Pach informoval o výberovom konaní na dodanie komunálneho vozidla a pýtal sa na stav 

Senior domu 



- p. starosta informoval, že 20.03.2023 je naplánované stretnutie s p. Jakubom (zástupca 

investora), ktorého témou je dohoda o ďalšom postupe  

- p. Pach sa pýtal na výsledky rokovania mestského zastupiteľstva 

- p. starosta informoval o problematických bodoch – Tlačiarne, RG Development, parkovacia 

politika, rozpočet 

- p. Lepeňová sa pýtala na parkovací dom pri Bille a na rekonštrukciu polikliniky 

- p. starosta informoval, že projekt rekonštrukcie polikliniky má Mesto Košice už hotový, zámer 

parkovacieho domu nám predložil potenciálny investor, ktorý sa už neozval 

- p. Žec sa pýtal na súlad medzi projektom cyklochodníka a obytným súborom Nad Bankovom 

- p. Čop reagoval, že to preverí na MMK  

 

Bod programu 6. 

Záver 

- predseda komisie poďakoval členom za účasť a konštruktívnu diskusiu. 

 

V Košiciach 15.03.2023  

Zapísal: Jaromil Čop                                                                                                          Schválil: Marián Koszoru 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenia komisie VDaŽP z 15.03.2023 

 

 

 

K bodu 2. 

Návrh V ZN č. 30/2023 

Uznesenie 20230315/1: 

Komisia VDaŽP odporúča MieZ prerokovať a schváliť VZN č. 30/2023 podľa predloženého návrhu so 

zapracovaním pripomienok podľa zápisu z 15.03.2023. 

Hlasovanie (za-proti-zdržal sa, nehlasoval): 10-0-0-0 

Prítomní členovia komisie : 10                    návrh bol prijatý  

 

K bodu 3.  

Návrh na I. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP na rok 2023 

Uznesenie 20230315/2: 

Komisia VDaŽP odporúča MieZ prerokovať a schváliť I.  rozpočtu MČ KE – Sídl.KVP na rok 2023. 

Hlasovanie (za-proti-zdržal sa, nehlasoval): 10-0-0-0 

Prítomní členovia komisie : 10                    návrh bol prijatý  

 

K bodu 5. 

Presun zastávok MHD Klimkovičova 

 

Uznesenie 20230315/3: 

Komisia VDaŽP odporúča Miestnemu úradu presun zastávok MHD na Klimkovičovej ulici do novej 

polohy podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie (za-proti-zdržal sa-nehlasoval): 10-0-0-0 

Prítomní členovia komisie : 10      návrh bol prijatý 

 

 

 

 


